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The starfish thrower
扔海星的人
Once upon a time, there was a wise man who used to go to the ocean to do his writing.

从前有一位哲人常到海边去写作。

He had a habit of walking on the beach before he began his work.

他有个习惯，就是在开始之前要到海边散步。

One day, as he was walking along the shore, he looked down the beach and saw a human figure moving like a dancer.

有一天，他正沿着岸边走。当顺着海边向远处看时，他看到个人，那人的动作看起来像是位舞蹈演员在跳舞。

He smiled to himself at the thought of someone who would dance to the day, and so, he walked faster to catch up.

他很高兴，以为今天正好能看到有人跳舞。于是，他加快步伐以免错过。

As he got closer, he noticed that the figure was that of a young man, and that what he was doing was not dancing at all.

当靠近之后，他才看清这是一个年轻人，他不是在跳舞，

The young man was reaching down to the shore, picking up small objects, and throwing them into the ocean.

而是弯下腰来，从海滩上捡着什么，轻轻地扔到海里。

He came closer still and called out Good morning!

他走近了大声说：早上好!

May I ask what it is that you are doing?

你在做什么?

The young man paused, looked up, and replied, Throwing starfish into the ocean.

这个年轻人停了下来，抬起头回答道：把海星扔进海里。

I must ask, then, why are you throwing starfish into the ocean asked the somewhat startled wise man.

我想我问的是，为什么你要把海星扔进海里?

To this, the young man replied, The sun is up and the tide is going out.

太阳升起来了，潮就要退了，

If I don't throw them in, they'll die.

如果不把它们扔进海里，它们将会死去。

Upon hearing this, the wise man commented, But, young man, do you not realize that there are miles and miles of beach and there are starfish all along every mile?You can't possibly make a difference!

但是年轻人，难道你没有看到这长长的海滩上面布满了海星。你起不到什么作用的!

At this, the young man bent down, picked up yet another starfish, and threw it into the ocean.

年轻人 有礼貌地听着，然后弯下腰，又捡起一只海星扔进了海里，

As it met the water, he said, It made a difference for that one.

这时滚涌的波浪走了过来，他说道：对于那一只就起作用了。

1.smile to 微笑

Then one fine day, you will smile to yourself.

在晴朗的一天，你会微笑着面对自己。

Bright scarf, so you immediately become a dignified smile to life.

鲜亮的丝巾，让你的端庄笑容立刻变得生动起来。

2.catch up 追上;吹起

I stopped and waited for her to catch up.

我停住脚步，等她追上来。

We caught up with the nuns.

我们赶上了修女们。

3.call out 召集;叫喊

I wanted to call out, but my dignity prevailed.

我想喊出口，但我的自尊占据了上风。

She can't even call out for pizza.

她甚至不可以叫一个pizza。

4.go out 外出;出国

When you do go out, look for available deals and discounts.

如果一定要出去吃，记得查找可用的优惠和折扣。

Why not go out and get a wealthy friend.

为什么不出门，去结交一个有钱的朋友呢。

5.bend down 俯身，屈身

Yet she didn't bend down to pick it up.

但她没有弯腰把它捡起来。

Dad didn't bend down to pick cotton the way most people did;

和大多数人不一样，爸爸是跪着而不是弯下身子搞棉。
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